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"6+ pfbeq dbmi^kqbk 3mloqe^iibkÆ
3q^kaloq hofqfp`e
�=+0 ?-66 ,1- �&� ,-6 �-=*)= -16-:
#87:<0)44- *-/:GH<� 3F66-6 ?1: ,-6 *1;0-:
>7:/-;<-44<-6 #<)6,7:< 61+0< 706- 16<-6;1>-
D*-:8:G.=6/ )4<-:6)<1>-: #<)6,7:<5F/41+0�
3-1<-6 =6<-:;<G<B-6�

�1- #<)6,7:<)4<-:6)<1>-6 ?=:,-6 )=; =6;-:-:
#1+0<� )=+0 6)+0 5-0:5)41/-5 �)+0.:)/-6 ,-:
")<;51</41-,-:� *1;0-: 61+0< 016:-1+0-6, /-8:G.<
=6, >7:/-;<-44<� '1: ;-0-6 ,=:+0)=; #<)6,7:<�
)4<-:6)<1>-6 16 =651<<-4*):-: �E0- ,-: #+0=4-�
�1-: *1-<-6 ;1+0 B��� ,-: �)5816/;<-4484)<B 7,-:
,-: ");-6��74B84)<B )5 �+3-:5)6;.-4, )6�

�1- /-84)6<- #87:<0)44- 1;< -16 >74=516F;-;
�)=?-:3 51< 070-6 �6.7:,-:=6/-6 )6 ,1-
�6.:);<:=3<=:� ,1- -; 16 ,1-  :<;+0).< =6, ,1-
>7:0)6,-6- '706*-*)==6/ B= 16<-/:1-:-6 /14<�

�-1 ,-: #<)6,7:<?)04 5G;;-6 ,1-;- =6, ?-1<-:-
D*-:4-/=6/-6 15 &7:,-:/:=6, ;<-0-6� �G: ,1-
�&� ;16, $:)6;8):-6B 16 ,-: !4)6=6/ =6, -16-
�6?706-:*-<-141/=6/ B?16/-6, -:.7:,-:41+0�

�)=< ,-: &-:?)4<=6/ ;744 -; 67+0 3-16
�=<)+0<-6 /-*-6� �6 ,-: #1<B=6/ ,-; �)=��
%5?-4<� =6, !4)6=6/;)=;;+0=;;-; )5
� �� ��� ��� � ?=:,- ,-6 �=;;+0=;;51</41-,-:6
)*-: -16- J�:=6,4)/-6-:51<<4=6/ #87:<0)44-6�
*)= 16 �-:3-6� (=;)55-6.);;=6/ ,-:
�:/-*61;;-I 8:E;-6<1-:<�

�1-;- ;1-0< 4-,1/41+0 ,1- �)44-684)6=6/ )=. ,-5
$):<)684)<B >7:� �4<-:6)<1>-6 ?=:,-6 ,):16
61+0< >7:/-;<-44<�

#7 ?1:, B=5 �-1;81-4 16 ,-: �:=6,4)/-6�
-:51<<4=6/ -16- $:1*G6- .G: � �� �-;=+0-:
-58.704-6� '7 ?-:,-6 ,1- !):35F/41+0�
3-1<-6 01-:.G: /-;+0)..-6 =6, 3)66 -16-
;<F:=6/;.:-1- (=� =6, �*.)0:< /-?E0:�
4-1;<-< ?-:,-6�

�6 ,-5 >-:3-0:;*-:=01/<-6 �-:-1+0�
?7 ,1- #87:<0)44- 16 ,-: �:=6,4)/-6�
-:51<<4=6/ /-84)6< 1;<� 1;< *-1
B=/-8):3<-: #<:)H- )=H-:,-5 51<
!:7*4-5-6 .G: ,1- 6)0-/-4-/-6-
�-=-:?-0: B= :-+06-6�

�6 ,-: >-:/)6/-6-6 '7+0-
*-;=+0<- ,1- �&� ,1- �-;)5<;+0=4-
16 �4,-3-:3� �5 �-;8:E+0 51< ,-:
#+0=44-1<=6/ B-1/<- ;1+0� ,);; ,-:
!4)<B 16 ,-: 8:7>1;7:1;+0 -16/-�
:1+0<-<-6 �-6;)� ,-:B-1< 16 -16-5
�4);;-6:)=5� *-:-1<; 0-=<- 5-0:
)4; )=;/-:-1B< 1;<�

�?-1<-: )=. #-1<- ��

�7<7 �8:1>)<�� $):<)684)<B �+3- ")05-:
�1:+0?-/��+3-:5)6;.-4,

�7<7 �8:1>)<� '70657*14;<-4484)<B
�-58-6-: #<:)H-

�7<7 �8:1>)<� �74B84)<B
�-58-6-: #<:)H-

!kqo•db abo "6+ ^k afb 6bot^iqrkd
��!��� �� �����"�� #�� ����������!����

�5 � �)1 ��� � *-)6<:)/<- ,1- �&�� ,1- F..-6<41+0-6 �-*E=,- , -:
�-5-16,- �-:3-6 �?1- ")<0)=;� #+0=4-6� �1+0)-4��=A@��)=;� �
)44- /-5-16,--1/-6-6 #87:<;<E<<-6 �#87:<84E<B- =6, #87:<0)44-6�
;7?1- ,-6 �16;)<B4-1<?)/-6 ,-: �:-1?1441/-6 �-=-:?-0: �-: 3-6
51< 2-?-14; -16-5 �=<75)<1;1-:<-6 �@<-:6-6 �-.1*:144)<7:�����
)=;B=;<)<<-6� (=,-5 ;744-6 ,1- �:;<0-4.-: >7:  :< 16 ,1-
�)6,0)*=6/ -16/-?1-;-6 ?-:,-6� �-; '-1<-:-6 ;744<-6 ,1-
�-:E<- 16 ')6,;+0:E63-6 51< �4):5.=63<176 /-;1+0-:< ?-:,- 6�
=5 �1-*;<E04-6 7,-: -16-: =6*-:-+0<1/<-6 �6<6)05-
>7:B=*-=/-6�

��!"����� �!��� �� ��!���� �
�6 ,-: �-;+04=;;>7:4)/- ,-: ")<;;1<B=6/ )5 �
� �=61 ��� � ?1:,
=6;-: �6<:)/ )=. ,1- �)=;0)4<;*-:)<=6/-6 .G: ,); �)0: ��� �
>-:<)/<� (=,-5 ?1:, ,1- &-:?)4<=6/ *-)=.<:)/<� ;1+0
376B-8<176-44- �-,)63-6 G*-: ,1- �6;+0)..=6/ =6, &-:<-14= 6/ B=
5)+0-6� �1-:*-1 ;744 =6<-: )6,-:-5 *-:G+3;1+0<1/< ?-:,-6� .G:
?-4+0- �-*E=,- =6, !4E<B- ,1- �6;+0)..=6/ >76 �-.1*:144)<7 :-6
;166>744 1;<�

��!��� �� �!' �� ��!�����!'� � ���� ��� �� $���� �� 
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�1- �&���:)3<176 *-)6<:)/<� ,);; 8):)44-4 B=: !4)6=6/ ,-: 6 -=-6
#87:<0)44-� .)44; ,1-;- )=. ,-5 $):<)684)<B /-*)=< ?1:,� ;- 1<-6;
,-: &-:?)4<=6/ 6)+0 �F;=6/;)6;E<B-6 /-;=+0< ?1:,� ,)51< -1 6-
&-:4-/=6/ ,-: >7:0)6,-6-6 #87:<� =6, �:-1B-1<;<E<<- )5 ")05 -:
�1:+0?-/ 5F/41+0;< B-1</4-1+0 7,-: B-1<6)0 -:.74/-6 3)66�

����)��"���
�1- )3<=-44- !4)6=6/ �>7:/-;<-44< 15 �)=�� %5?-4<� =6,
!4)6=6/;)=;;+0=;; )5 � �� �=/=;< ��� �� .G: -16-6 �-=*)= -16- :
#87:<0)44- 16 �4,-3-:3 ;1-0< 4)=< &7:4)/- �:� � 		���� 
���� �
J�-=*)= -16-: #87:<0)44- � �:/-*61;;- ,-: �:=6,4)/-6-:51< <4=6/I
>7:� ,);; ,1- >7:0)6,-6- #87:<;<E<<- 51< $):<)684)<B� �)=.*)06
=6, #8:=6//:=*- .G: '-1<;8:=6/ ?-1+0-6 5G;;<-�

�-:-1<; 16 ,-: #+0=4�� �=4<=:� =6, #7B1)4)=;;+0=;;;1<B=6/)5 �
�
�=61 ��� � ?=:,- B= *-;)/<-5 $0-5) >76 =6;-:-: �:)3<176
,):)=. 016/-?1-;-6� ,);; ,1- 7�/� >7:0)6,-6- #87:<;<E<<- ; 7?704
>76 ,-6 #+0G4-:6 ,-: �:=6,;+0=4- .G: ,1- &7:*-:-1<=6/ =6,
�=:+0.G0:=6/ ,-: �=6,-;2=/-6,;81-4-� ;7?1- :-/-45EH1/ 16 ,-6
#755-:576)<-6 .G: )44/-5-16-6 #+0=4;87:< *-6F<1/< ?1:,�
(=,-5 ?1:, ,1- �64)/- )=H-:;+0=41;+0 ;-4*;< *-1 ;+04-+0<-:
'1<<-:=6/ >76 ;-0: >1-4-6 �-:3-6-: �G:/-:6 B= �:-1B-1<�
)3<1>1<E<-6 ?1- �=;;*)44� �);3-<*)44 7,-: )4; �7=4-84)<B /-6=<B<�

�16- �F/41+03-1< .G: -16-6 6-=-6 #<)6,7:< ,-: #87:<� =6,
�:-1B-1<;<E<<-� ;+0=46)0 =6, B-6<:)4 )6 )6/:-6B-6,- '706/ -*1-<-�
3F66<- ,); �:=6,;<G+3 -16-: �:*-6/-5-16;+0).< )6/:-6B-6, )6
,-6 #81-4� =6, �74B84)<B �+3-:5)6;.-4, ;-16� �6 -16-5 �-;8: E+0
51< �1</41-,-:6 ,1-;-: �:*-6/-5-16;+0).< 3766<-6 ;1+0 ,1- ;- B��� �
-16- 4)6/.:1;<1/- &-:8)+0<=6/ ,-; �:=6,;<G+3-; )6 ,1- �-5- 16,-
>7:;<-44-6� �; 3F66<-6 2-,7+0 )=+0 )6,-:- �F/41+03-1<-6 16
�-<:)+0< /-B7/-6 ?-:,-6�

��!"����� �!��� �� ��!���� �
�1-;-: �6<:)/ ?1:, 15 #+0=4�� �=4<=:� =6, #7B1)4)=;;+0=;; ) 5 �� �
�7>-5*-: ��� � *-:)<-6�
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�1- �&���:)3<176 *-)6<:)/< -16- !4)<B*-.-;<1/=6/ ,-;
(=.)0:<;*-:-1+0; ,-: #87:<)64)/- ,-; $#& �1-=3-:3 )6/:-6B -6,
*1; )6 ,1- 6-=- �=6;<;<7..4)=.*)06 ,-; ");-684)<B-; =6, ,-:
!.4);<-:.4E+0- ,-; %534-1,-/-*E=,-; ,=:+0 ,1- �-5-16,-
�-:3-6�

�; ?=:,- /-*-<-6� 3=:B.:1;<1/ -16- �7;<-6B=;)55-6;<-44=6 / ,-:
�-0:4-1;<=6/-6 )6 ,1- ")<;.:)3<176-6 B= /-*-6� )=. �);1; ,-;
*-;<-0-6,-6 �=.<:)/-; ,-: �1:5) #<:)*)/�

����)��"���
�1;0-: 1;< *-1 ,-6 �:*-1<-6 B=: �-:;<-44=6/ -16-: �=6;<;<7. .�
4)=.*)06 15 &-:*=6, 51< ,-: �:<G+0<1/=6/ ,-; ");-6;87:<84) <B-;
3-16- �-.-;<1/=6/ ,-: )6/:-6B-6,-6 #+07<<-:.4E+0-6 15 (=. )0:<;�
*-:-1+0 �"744<7:�'706/-*E=,-�%534-1,-/-*E=,-� >7:/-;-0 -6�
�1-;-: �-:-1+0 1;< )4; �)=8<B=/)6/ B=5 ");-684)<B B= ;-0-6
��-:E<-/):)/-� #81-4� =6, $:)1616/;*-<:1-* ,-: ,1>-:;-6
#87:<):<-6�� �16- 070- �:-9=-6<1-:=6/ ,-: �=6;<;<7..4)=. *)06 16
,1-;-5 �-:-1+0 1;< /-/-*-6�

�-,16/< ,=:+0 ,1- #+07<<-:*-.-;<1/=6/ 1;< -16 -:0-*41+0-:
#+05=<B)=.<:)/ 51< -6<;8:-+0-6,-5 &-:;+04-1H =6, ,)51< -1 6-
>-:3G:B<- �=<B=6/;,)=-: ,-: �)=..4E+0- B= -:?):<-6� �-:6- : ;16,
=6)*0E6/1/ ,)>76 -:0F0<- �-<:1-*;37;<-6 .G: -16- 0E=.1/-: -
!.4-/- ,=:+0 -16- �)+0.1:5) )*;-0*):�

�-5-6<;8:-+0-6, 1;< -16- !4)<B*-.-;<1/=6/ ,-; (=.)0:<;*- :-1+0-;
*1; B= ,-6 %534-1,-:E=5-6 <-+061;+0 -:.7:,-:41+0 =6, ;744<-
,=:+0 -16- �)+0.1:5) )=;/-.G0:< ?-:,-6 ��-?E0:4-1;<=6/ =; ?���
(=: &-:5-1,=6/ -16-: B=;E<B41+0-6 !4)<B-6<?E;;-:=6/ ;744<-
.-:6-: �2- 6)+0 <-+061;+0-5 �:.7:,-:61;� ,1- !4)<B*-.-;<1 /=6/
5F/41+0;< )4; �:)168.4);<-: )=;/-.G0:< ?-:,-6�

��!"����� �!��� �� ��!���� �

�1-;-: �6<:)/ ?=:,- >76 ,-: �:)3<176 )5 �� � #-8<-5*-: ��� �
/-;<-44<� 51< ,-: �1<<- ,1-;-6 15 �)=� =6, !4)6=6/;)=;;+0=; ; )5
� �� #-8<-5*-: B= *-:)<-6� ,) ,1- �1:5) #$"���� B= ,1-;-: (-1<
67+0 61+0< ,1- �:*-1<-6 &7:7:< *--6,-< 0)<� #751< ?E:- -; )=;
=6;-:-: #1+0< -16.)+0-: /-?-;-6� -16- �=.<:)/;-:?-1<-:=6 / B=
>-:0)6,-46 =6, ,1- �:*-1<-6 ,1:-3< 37584-<< .-:<1/B=;<-44-6� �=;
#1+0< ,-: &-:?)4<=6/ /-0F:<- ,1-;-: �6<:)/ 61+0< 16 ,-6 7�/�
�=;;+0=;; =6, ?=:,- )6 ,-6 #+0=4�� �=4<=:� =6, #7B1)4)=;;+0 =;;
)5 �� � �7>-5*-: ��� � >-:?1-;-6�

�-:60):, "-5*):B =6, !)<:1+1) �-:416/;��-445)66;
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'-66 ,1- �)44- 4)=< �:=6,4)/-6-:51<<4=6/ -:;< 15 #+0=42)0:
��� �� � .-:<1/ /-;<-44< ?1:,� ,)66 3E5-6 67+0 B?-1
#+0=42)0:/E6/- >76 +)� ��� �16,-:6 B=5 �1<<)/-;;-6 ,)B=�

�1-: ;<-44< ;1+0 ,-: �&� ,1- �:)/-� *-/166< ,-: %5*)= ,-: )4<- 6
#87:<0)44- B=: �-6;) -:;< 6)+0 �-:<1/;<-44=6/ ,-: 6-=-6 �)4 4-�
'7 ;744-6 ;7 >1-4- �16,-: 16 ,-: (?1;+0-6B-1< �1<<)/-;;-6� % 6,
?-66 51< ,-5 %5*)= .:G0-: *-/766-6 ?1:,� ?7 .16,-< 16 ,1-;-:
(-1< ,-: #87:<=6<-::1+0< ;<)<<�

�-1 ,-: �6<;+0-1,=6/;.16,=6/ ?E:- )=H-:,-5 B= 8:G.-6� ?-4+ 0-
16>74>1-:<-6 !-:;76-6 )=; ,-: &-:?)4<=6/ =6, ,-5 �-5-16,-: )<
)4; *-.)6/-6 /-4<-6�

")4. �)6;;-6 =6, !)<:1+1) �-:416/;��-445)66;

�-:-1<; ,:-15)4 ;)55-4<- ,1- �&� 16
�*;8:)+0- 51< ,-: �-1<=6/ ,-; D*-:/)6/;�
0-15; J&1) #<-6,-6I #8-6,-6 .G:
�4G+0<416/-�

�=:+0 -16- >7:0-:1/- �63G6,1/=6/ 16 ,-:
!:-;;- 6)05 ,1- �&� ,1- #)+0;8-6,-6 >76
�G:/-:166-6 =6, �G:/-:6 )=; �-:3-6 ;7?1-
)=; ,-6 �)+0*):3755=6-6 -6</-/-6�

�-1 2-,-: #)554=6/ 3766<- ,1- �&�
5-0:-:- 8:)44 /-.G44<- �60E6/-: 51< �7..-:6�
$);+0-6� #81-4B-=/� �-0014.-6� "744)<7:-6�
�4-1,=6/� �)6,<G+0-:� �-<<?E;+0-� #+0=0-
-<+� 6)+0 #<-6,-6 *:16/-6�

�16 /:7H-; �)63-;+0F6 /14< ,-6 #8-6,-:6 =6, �-4.-:6 ,-: �3<1 76�

�7:*-:< '-14-:

!ki^pp_bwldbkb 3`eribkqtf`hirkdpmi^krkd
 ¨Ÿ£ÅŸ¤Æ ¨Ÿ§Å ¨
�6 ,-: #1<B=6/ ,-; #+0=4�� �=4<=:� =6, #7B1)4)=;;+0=;;-; =6, ,-: )6;+041-H-6,-6
")<;;1<B=6/ )5 �
� �=61 ��� � ;<-44<- ,-: �=<)+0<-: �-::6 �-6, :1+0; ,-6
)64);;*-B7/-6-6 #+0=4-6<?1+34=6/;84)6 .G: ,-6 $-14;<)6,7:< ,-: "7*-:<��=6/3�
�-;)5<;+0=4- >7:�

�-:: �-6,:1+0; ?=:,- >76 ,-: &-:?)4<=6/ 15 �-*:=): *-)=.<:) /<� ,1-;-; �=<)+0<-6
B= -:;<-44-6� �1-;-; �=<)+0<-6 ;744<- .74/-6,- !=63<- *-160)4<-6�

� �:51<<4=6/ ,-; 51<<-4.:1;<1/-6 #+0G4-:87<-6<1)4; .G: ,-6 $-14;<)6,7:<
� �=;?1:3=6/ ,-; $-14;<)6,7:<-; )=. ,); :-/176)4- #+0=4)6/ -*7<
� �6<?=:. -16-; ")=58:7/:)55; .G: ,-6 �=;*)= ,-; $-14;<)6,7: <;
� �6<?1+34=6/ ,-: �-:3-6-: �:=6,;+0=4-6 *1; ��� �����

(=;)55-6.);;-6, -58.)04 �-:: �-16:1+0; ,-5 ")< >7:-:;< )6 - 16-: �:-1BG/1/3-1< .-;<B=0)4<-6� ,-6 �-=*)= -16-: �:-1.)+ 00)44-
��@
�5� =6, ,-6 %5*)= ,-: ,-: *1;0-:1/-6 #87:<0)44- B= -16- : 375*161-:<-6 �-6;) =6, �=4)�

!)<:1+1) �-:416/;��-445)66;

$^kh w^eiobf`ebo 3mbkabo rka (bicbo t^obk afb
"6+Æ3mbkabk^hqflkbk bfk ofbpfdbo %oclid½

�4,-3-:3 ?E+0;< ?-1<-:� �5 #G,-6 >76 �4,-3-:3 -6<;<-0< ,); � )=/-*1-< �:75)6;.-4,�
>7:5)4; �4,-3-:3 #G,� &7: -161/-6 '7+0-6 ?=:,- 01-: 51< ,-6 � :*-1<-6 .G: ,1-
�:;+041-H=6/ *-/766-6� &7:)=;;1+0<41+0 *-:-1<; �6,- ��� � ?-:,-6 ,1-;- �:*-1<-6
)*/-;+047;;-6 ;-16 =6, -; 3)66 51< ,-5 �)= ,-: -:;<-6 �E=;-: * -/766-6 ?-:,-6�
�-:-1<; 0-=<- ;16, .);< )44- �:=6,;<G+3- >-:3)=.<�

#7 3F66-6 ?1: /-/-6?E:<1/ ;)/-6� ,);; ,-: -:;<- �)=)*;+061< < >7: ,-: �:F..6=6/ ,-;
�-:416-: �)=8<;<),<.4=/0).-6; ;-16- �16?-10=6/;.-1-: )= ;:1+0<-6 3)66�

�6,:-); &)44-6
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�7<7� �0:1;<1)6 �:=6-�#1-:-6

�7<7 �8:1>)<�
�7,-44 ,-: /-84)6<-6 #87:<0)44- )=. ,-5 $):<)684)<B� -:;<- 44< ,=:+0 -16-6
�6?706-: >75 �+3-:5)6;.-4,

�?-1<-: >76 #-1<- � � �&� ;1-0< /-84)6<-6 #87:<0)44-6�#<)6,7:< 3:1<1;+0�

$fb k•`epqbk 4bojfkb
�� � � �� ��� �� � � %0:� ")<;;1<B=6/

�� � �� ��� �� � � %0:� "-+06=6/;)=;;+0=;;

��� � �� ��� �� � � %0:� �)=8<�� �16)6B� =6, '1:<;+0).<;)=;;+0 =;;

�
� � � � ��� �� � � %0:� ")<;;1<B=6/

� � � � � ��� �� � � %0:� �)=�� %5?-4<� =6, !4)6=6/;)=;;+0=;;

�
� � � � ��� �� � � %0:� �-<:1-*;)=;;+0=;;

��� � � � ��� �� � � %0:� #+0=4�� �=4<=:� =6, #7B1)4)=;;+0=;;

��� � �� ��� �� � � %0:� �)=8<�� �16)6B� =6, '1:<;+0).<;)=;;+0 =;;

� �� � �� ��� �� � � %0:� ")<;;1<B=6/
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�5 �-*:=): .)6, ,1- �)0:-;0)=8<>-:;)554=6/ ,-: �&� ;<)<<�
�)+0 ,-: �-/:GH=6/ ,=:+0 ,-6 &7:;1<B-6,-6 #<-80)6 �1+3;
.74/<-6 ,1- �-:1+0<- ,-; &7:;<)6,-; =6, ,-; �);;-6?):<-;�
�6;+041-H-6, ?=:,- ,-: )5<1-:-6,- &7:;<)6, ,=:+0 ,1-
�1</41-,-: -16;<1551/ -6<4);<-<�

$=:6=;/-5EH .74/<- ,1- ')04 -16-; 6-=-6 &7:;<)6,-;� #<-80) 6
�1+3; ;<)6, *-:=.;*-,16/< 61+0< 5-0: .G: ,); �5< ,-;
&7:;1<B-6,-6 B=: &-:.G/=6/� (=: 6-=6-6 &7:;1<B-6,-6 ?=:,-
!)<:1+1) �-:416/;��-445)66; /-?E04<� ;<-44>-:<:-<-6,-:
&7:;1<B-6,-: 1;< "-160):,  <<7� '1-,-:/-?E04< ?=:,-6 ")4.
�)6;;-6 B=5 �);;-6?):< =6, �-:60):, "-5*):B B=5
#+0:1.<.G0:-:� �-=-: �-1;1<B-: 1;< �7:*-:< '-14-:�

!)<:1+1) �-:416/;��-445)66;
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�=:+0 ,-6 *-:=.;*-,16/<-6 '7067:<?-+0;-4 ,-; *1;0-:1/-6
�:)3<176;>7:;1<B-6,-6 #<-80)6 �1+3; G*-:6)05 �6,:-); &)4 4-6
B=5 	� � �E:B ��� � ,-6 �:)3<176;>7:;1<B�

�4; �)+0.74/-: 15 �-5-16,-:)< :G+3<- /-5EH ,-: "-;-:>-41;<-
,-: �&� #F63- �1-04 6)+0 =6, ?=:,- )5 � �� �8:14 ��� � 15
")05-6 -16-: ")<;;1<B=6/ .-1-:41+0 >-:-1,1/<�

(= ,-: �:)3<176 /-0F:-6 6-*-6 �6,:-); &)44-6 =6, #F63- �1-04
67+0 !)<:1+1) �-:416/;��-445)66; =6, )4; ;)+03=6,1/-: �G: /-:
�-:60):, "-5*):B�

!)<:1+1) �-:416/;��-445)66;
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